佛教林炳炎紀念學校(香港佛教聯合會主辦)通告

敬啟者:

有關<香港歷史博物館英語學習日>事宜

為鼓勵小四學生在戶外的生活體驗中活學活用英語、多接觸外界事物、增廣見聞及配合四年級英文課程,本校訂於2018年1月19日(星期五)為四年級舉行 **<香港歷史博物館英語學習日>**,由本校英文科老師帶領學生到香港歷史博物館,此活動不但能增加同學對學習英語之興趣,更可加深學生對香港歷史的認識。詳情如下:

±1	于日天四人六世	人 文 7 加 不 子 王 到 有 心 症 义 的 吣 哉 。 叶 捐 如 了 。
	日期:	2018年1月19日(星期五)
L	地點:	香港歷史博物館
	參加年級:	四年級
	費用:	免費
		(請自備少量金錢,適量食物及足夠食水。)
	回校時間:	上午 8 時 10 分
	出發時間:	上午9時15分
_	衣著:	穿學校運動服
	回程抵校時間:	約下午2時

- *學生於戶外學習後須完成相關的英文小冊子。當天為正常上課日,如無特別原因,所有四年級學生 必須出席。不出席的學生須留校自修至下午12:25。
- *請於 2017 年 12 月 11 日(一)或之前交回條予班主任。
- *當天放學沒有校車服務。

此致 貴 家 長

校長: 人名 人名 華啟

二零一七年十二月七日

回條

(佛字第 115/17 號)

敬覆者:本人 * 同意 / 不同意 敝子弟()二年級()班於 2018年1月19日(星期五)參加<香港歷史博物館英語學習日>。另活動結束後,學生將會 * 自行回家 / 由家長接送。(*請刪去不適用者)

此 覆 佛教林炳炎紀念學校 (香港佛教聯合會主辦) 李校長

家長簽署	:	
聯絡電話	:	

二零一七年十二月 日

- 請班主任把回條交予譚蓮芝女士(Rebecca)。
- 参加及不参加的學生均須於 2017 年 12 月 11 日(一)前把回條交予班主任。

(Serial No. 115/17)

Buddhist Lam Bing Yim Memorial School (Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association)

7th December, 2017

Dear Parents,

Re: English Outdoor Learning Day- Hong Kong Museum of History

In order to encourage P.4 students to use English in daily life, explore the world around them and broaden their horizon, and to complement the P.4 English curriculum, we are going to organise the <u>'English Outdoor Learning Day- Hong Kong Museum of History'</u> on 19th January, 2018 (Friday). Our school English teachers will bring students to Hong Kong Museum of History. This activity not only heightens students' interest in learning English, but also puts what they have learnt into practice. Details are as follows:

Date	19 th January, 2018 (Friday)		
Itinerary	Hong Kong Museum of History		
Target participants	Primary 4		
Fee	Free		
	(Coach fee and admission fee are subsidised by the school. Please bring a small		
	amount of money, food and enough water.)		
Time for arrival at school	8:10 a.m.		
Time of departure	9:15 a.m.		
Dress Code	School P.E. uniform		
Time for returning to school	Around 2 p.m.		

- *That day is a normal school day so all P.4 students should participate in the activity unless there are specific reasons. Students who do not joined the activity should stay at the school until 12:25. After the outing, students should complete a booklet about the activity.
- *Please return the reply slip to the class teacher by 11th December, 2017 (Monday).

*Please ☑ the appropriate box.

*No school bus service will be provided after the activity. Parents please pick up their children on time.

Yours sincerely,

Ms. Lee Suk Yee
Principal

*If there is any discrepancy between the English and Chinese version, the Chinese version shall prevail.

Reply Slip: English Outdoor Learning Day- Hong Kong Science Museum (Serial No. 115/17)

To: Principal

Buddhist Lam Bing Yim Memorial School (Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association)

I agree my child ______ (student's name) of Class 2______ to join the activity.

Dismissal mode: My child will □ leave by himself/herself

□ be picked up by parents